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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Разработка стратегии развития предприятия (на примере предприятия «COSCO SHIPPING Holdings Co Ltd» - КНР)». Целью работы является разработка и обоснование стратегии развития предприятия «COSCO SHIPPING Holdings Co Ltd» - КНР». Для достижения поставленной цели были решены следующие задачи: 1. Рассмотрены теоретические основы разработки стратегии развития предприятий и законодательные и нормативные документы, регулирующие деятельность предприятия; 2. Исследование действующей стратегии развития предприятия «COSCO SHIPPING Holdings Co Ltd». 3. Проанализирована деятельность предприятия «COSCO SHIPPING Holdings Co Ltd». Для этой цели был выполнен комплексный анализ финансового состояния предприятия, рассмотрена конкурентная среда предприятия. В результате были разработаны мероприятия по совершенствованию стратегии развития «COSCO SHIPPING Holdings Co Ltd» и сформирована стратегия управления деятельностью предприятия «COSCO SHIPPING Holdings Co Ltd»:Научной базой для написания работы стали теоретические исследования и научные материалы, статьи экспертов, статьи международных конференций, новостные ленты, фонды библиотек, опубликованные статьи и монографии, а также ресурсы сети интернет. В результате исследования, у предприятия появилась возможность следить за проблемами, которые коронавирус создает для мировой экономики и транспортных рынков. В то же время, предприятие может продолжать оптимизировать глобальный путь развития, внедрять инновации и реализовывать внутренние и внешние ресурсы, повышать конкурентоспособность высококачественного развития и улучшать способность постоянно обслуживать клиентов по всему миру, что определило практическую значимость данной работы.
        

        
          The topic of the final qualification work: "Development of the enterprise development strategy (for example, the company" COSCO SHIPPING Holdings Co Ltd " - China)". The purpose of this work is to develop and justify the development strategy of the company "COSCO SHIPPING Holdings Co Ltd "- China". To achieve this goal, the following tasks were completed: 1. The theoretical foundations of the development strategy of enterprises and legislative and regulatory documents regulating the activities of the enterprise are considered; 2. Research of the current development strategy of the company "COSCO Shipping Holdings Co Ltd". 3. The activity of the company "COSCO SHIPPING Holdings Co Ltd" is analyzed. For this purpose, a comprehensive analysis of the financial condition of the enterprise was performed, and the competitive environment of the enterprise was considered. As a result, measures were developed to improve the development strategy of "COSCO SHIPPING Holdings Co Ltd" and formed a strategy for managing the activities of the company "COSCO SHIPPING Holdings Co Ltd»: Theoretical research and scientific materials, expert articles, articles of international conferences, news feeds, library collections, published articles and monographs, as well as Internet resources became the scientific basis for writing this work. As a result of the research, the company was able to monitor the problems that the coronavirus creates for the world economy and transport markets. At the same time, the company can continue to optimize the global path of development, introduce innovations and implement internal and external resources, increase the competitiveness of high-quality development and improve the ability to constantly serve customers around the world, which has determined the practical significance of this work.
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